
PROTOKÓŁ NR 15/2011 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 5 grudnia 2011 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag do zaproponowanego 
porządku obrad: 
 
1. Informacja na temat planowanej likwidacji stołówek szkolnych. 
2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2012 r. 

3. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 
 

Informację w sprawie planowanej likwidacji stołówek szkolnych przedstawił 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak. Obecnie funkcjonują 4 stołówki szkolne 
przy PSP Nr 1, 3, 8 i 11. W pozostałych placówkach stołówek nie ma, ale żadne 
dziecko nie jest głodne. Prasa publikując różne artykuły w tej sprawie tak 
naprawdę gra na emocjach rodziców, a jest to fikcja. Prezydent poinformował, 
że złożył wizytę w stołówce „cateringowej”, gdzie posiłki są dowożone 
i wydawane przez kucharkę, na tradycyjnych talerzach. Dzieci jedzą zwykłymi 
sztućcami, tak naprawdę, nie wiedzą skąd pochodzą posiłki.  
Prezydent Miasta odbył spotkanie z pracownicami stołówek szkolnych, na 
którym zaproponowano im użyczenie stołówek. Do tej pory nie ma informacji, 
czy ta forma im odpowiada. Prezydent zadeklarował, że zwolni ich z czynszu. 
Jest jeszcze jedna możliwość – Spółdzielnia „Alternatywa”, która przygotowuje 
posiłki dla szkół w PSP Nr 5, „przejmie” część pracowników. Część może uda 
się zatrudnić w stołówce w PSP Nr 3, którą będzie prowadzić Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej.  
Do tej pory obiad kosztował 2,90 zł, za tzw. wsad do kotła płaciła gmina. 
Sytuacja dzieci, za obiady których płacił MOPS, nie zmieni się. Ale czy to jest 
sprawiedliwe, aby dzieci z rodzin dobrze sytuowanych płaciły tyle samo. Teraz 
pozostała grupa będzie płacić realną cenę za obiad.  
Wiceprezydent poinformował, że zarzucono, że gmina przedstawia tendencyjne 
dane, pochodziły one z października br.  
Przewodniczący Komisji – St. Sulik zapytał, co stanie się z pracownikami 
stołówek. 



Wiceprezydent P. Górniak poinformował, że w każdej z tych placówek  
(np. w PSP Nr 3 jest 6 etatów) planowana jest ½ etatu do wydawania posiłków. 
Zatrudnienie deklaruje Spółdzielnia „Alternatywa”.  
Przewodniczący Komisji – St. Sulik stwierdził, że wobec tego jest problem 
tylko z 3 etatami. 
Wiceprezydent P. Górniak odpowiedział, że w PSP Nr 1 problem byłby 
rozwiązany, ponieważ stołówka wydaje 4-krotnie więcej posiłków. Zarzucono 
jednak, że dzielimy szkoły na lepsze i gorsze. Wiceprezydent poinformował, że 
obecnie u Prezydenta Miasta jest spotkanie w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 2: 
 

W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na 2012 r. (w załączeniu do protokołu) radny  
Z. Moskalewicz stwierdził, że główne wydatki w 2012 r. to opieka społeczna, 
mimo że zakłada się zasiłki na poziomie niższym o 11%. 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak stwierdził, że gmina prowadzi Ośrodek 
Interwencji Kryzysowej, którego prowadzenie – de facto – nie jest zadaniem 
własnym gminy.  Dlatego też prowadzone są rozmowy, aby zadanie to przejął 
powiat.  
Radny Z. Moskalewicz zapytał o centrum informatyczne, które miało powstać  
w budynku po byłym MOMP-ie. 
Skarbnik Miasta – E. Pichór wyjaśniła, że nie wiadomo, czy te pomieszczenia 
będą wystarczające, ponieważ plany są takie, aby wszystkie jednostki gminy 
połączyć wspólnym systemem.  
Następnie wyjaśniono kwestię dotacji dla przedszkola prowadzonego przez 
Zgromadzenie Sióstr Rodziny Maryi, dlaczego otrzymuje wyższą dotację. 
Skarbnik poinformowała, że są inne reguły dopłat dla placówek publicznych  
i niepublicznych. To przedszkole jest placówką publiczną.  
Ponadto wyjaśniono kwestię podatku CIT. 
Na wniosek radnego Z. Moskalewicza członkowie komisji opowiedzieli się za 
przedstawieniem informacji na temat planowanych remontów lokali socjalnych 
w 2012 r. 
 

Do punktu 3: 
 
1) Członkowie Komisji powrócili do odpowiedzi na wniosek komisji  
w sprawie palenia papierosów w muszli koncertowej. Ze szczegółowej analizy 
przepisów ustawy o ochronie zdrowia przed następstwami używania tytoniu  
i wyrobów tytoniowych (art. 5) wynika, że sporządzona opinia prawna jest 
prawidłowa i wniosek komisji o ponowne rozpatrzenie tej sprawy jest 
niezasadny. 



2) Członkowie Komisji zapoznali się z informacją Zakładu Usług Miejskich 
w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie ubiegania się o przydział lokalu 
mieszkalnego przez pana ……………………. (w załączeniu).  
 
Na tym obrady zakończono. 
 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
          Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska          mgr Stanisław Sulik 


